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MOTIE  
 
 
Betreft: Zwollefonds Binnenstad 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op maandag 26 september 2016.  

  

Overwegende dat: 

 Een vergelijkbaar initiatief als het Zwollefonds in 2011 (‘Ondernemersfonds’) niet voldoende 

draagvlak bleek te hebben 

 

Van mening dat: 

 Het beter is om eerst draagvlak te onderzoeken voor tot besluitvorming over te gaan 

 

De Zwolse raad verzoekt het college: 

 Over te gaan tot de geplande draagvlakmeting en aan de hand daarvan opnieuw deze beslisnota aan 

de gemeenteraad voor te leggen. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de fractie van de SP;   Namens de fractie Swollwacht;   

Frank Futselaar     William Dogger  


